
Με μεγάλη επιτυχία πραγματοποιήθηκε τη Παρασκευή 26 Απριλίου η 
εκδήλωση που διοργάνωσαν απο κοινού οι κομματικές οργανώσεις 
Αμαρουσίου και Χαλανδρίου του ΚΚΕ  με τίτλο ΄΄ Ελεύθεροι χώροι , πράσινο , 
σχολεία , υποδομές πολιτικής προστασίας για το λαό και τη νεολαία της 
Βόρειας Αθήνας vs καζίνο και ξενοδοχεία προς όφελος των επιχειρηματικών 
συμφερόντων ΄΄ 
Την κεντρική ομιλία έκανε ο Λουκάς Αναστασόπουλος , μέλος της κεντρικής 
επιτροπής του ΚΚΕ ενώ ακολούθησαν παρεμβάσεις από από τον Ηλία 
Τσιμπουκάκη,μελος της Επιτροπης περιοχης της ΚΟΑ,δημοτικό σύμβουλο 
της Λαϊκής Συσπείρωσης Αγίας Παρασκευής , τον Παπαγεωργίου Γιάννη , 
δημοτικό σύμβουλο με τη Λαϊκή Συσπείρωση Χαλανδρίου και τον Κώστα 
Δράκο δημοτικό σύμβολο αμαρουσίου με τη Λαική Συσπείρωση . Στην 
εκδήλωση παραβρέθηκαν ο Πέτρος Αλέπης , μέλος της κεντρικής επιτροπής 
του ΚΚΕ , ο Κώστας Γιαννόπουλος  ,μέλος της επιτροπής περιοχής αττικής 
καθώς και οι δημοτικοί σύμβουλοι Αμαρουσίου Λαϊκής Συσπείρωσης Νίκος 
Ξουράφης , Ελένη Κουρκούνη , Μαρία Καρλατήρα . 
 
 Στην ομιλία του ο Λουκάς Αναστασόπουλος τόνισε οτι τα σχέδια του 
κεφαλαίου , του κράτους , της περιφέρειας και των δήμων για την επιτάχυνση 
της μετεγκατάστασης του καζίνο της Πάρνηθας στο κτήμα Δηλαβέρη στο 
Μαρούσι , προκαλούν την οργή των κατοίκων που χρόνια βρίσκονται σε 
κινητοποιήσεις ενάντια σε αυτά τα σχέδια. Όπως ανέφερε η πραγματικότητα 
πίσω από τις  φανταχτερές μακέτες , των επενδύσεων της περιοχής , τις 
υποσχέσεις για δημιουργία θέσεων εργασίας για τουριστική και επιχειρηματική 
ανάπτυξη, είναι εργαζόμενοι σε συνθήκες γαλέρας, λαϊκές οικογένειες με 
πανάκριβο ρεύμα, με πρόβλημα στέγασης και πανάκριβα ενοίκια, με καθόλου 
ή ελάχιστη πρόσβαση σε ελεύθερους χώρους. Χαρακτηριστικά τόνισε : 
 «Για το λαό και τους εργαζόμενους είναι επενδύσεις που 
πολλαπλασιάζουν το γκρίζο , μίας μίζερης ζωής που μας έχει καταδικάσει το 
σημερινό σύστημα. Γιατί στον καπιταλισμό κάθε επένδυση μεταφράζεται σε 
κέρδη για το κεφάλαιο από τη μία μεριά και σε ενταντικοποίηση των όρων 
εργασίας , ανεργία ,  ακρίβεια της ζωής , απώλεια ελεύθερου χρόνου και 
απώλεια ελεύθερων χώρων για το λαό και για τους εργαζόμενους απο την 
άλλη . Μία τέτοια επένδυση είναι και αυτή της μεταφοράς του καζίνο στο κτήμα 
Δηλαβέρη» 
 Επισήμανε ότι η μετεγκατάσταση έχει την υπογραφή όλων των  
κυβερνήσεων, ΝΔ, ΠΑΣΟΚ, ΣΥΡΙΖΑ (και των στελεχών της Νέας Αριστεράς), 
με τις παρατάξεις τους σε δήμο και περιφέρεια.  
 Απαντώντας αναλυτικά στα αίολα επιχειρήματα της δημοτικής Αρχής 
του Αμαρουσίου που στηρίζει και της εταιρίας που θα πραγματοποιήσει την 
επένδυση ανέδειξε επίσης ότι με αιχμή τη μεταφορά του καζίνο προχωρούν ή 
ξεκινούν σειρά επενδύσεων προς όφελος του κεφαλαίου σε όλο το Μαρούσι, 
με την εμπλοκή μεγάλων κατασκευαστικών εταιριών, μονοπωλίων στην 
ενέργεια, στις τηλεπηκοινωνίες, στα ΜΜΕ και μεγαθήρια της ιδιωτικής Υγείας. 
Πρόκειται για συνολικές επενδύσεις που θα ξεπεράσουν το 1δις € και βάζουν 
στο μάτι σειρά ακόμα ελεύθερων χώρων με εμβληματικό εκείνο του άλσους 
Συγγρού ή τις ελεύθερες εκτάσεις γύρω από την Σπύρου Λούη . 
 
 



 Στο πλαίσιο αυτό άσκησε κριτική και στη στάση των δημάρχων  των 
γύρω περιοχών και άλλων πολιτικών δυνάμεων που ζητούν να περιοριστεί ο 
αγώνας του λαού μόνο ενάντια στην επένδυση μεταφοράς του καζίνο ενω δεν 
βγάζουν άχνα για τις υπόλοιπες επενδύσεις.  
 Ανέφερε ότι ταυτόχρονα αυτές οι δυνάμεις κρύβουν τη μεγάλη εικόνα 
από λαό. Κρύβουν ότι το σύνολο των επενδύσεων στο Μαρούσι είναι μέρος 
του συνολικότερου σχεδιασμού στην Αττική. Ότι υπάρχουν κατευθύνσεις της 
Ευρωπαϊκής Ενωσης για τον χωροταξικό σχεδιασμό έως το 2030 με άξονα τη 
διευκόλυνση των αναγκών του κεφαλαίου, την εμπορική και ενεργειακή 
σύνδεση των μεγάλων πόλων και βιομηχανιών με τα λιμάνια και την 
διευκόλυνση των αναγκών  του κεφαλαίου στον τουρισμό. Κρύβουν επίσης ότι 
αυτός ο χωροταξικός σχεδιασμός  εμπλέκεται στενά με τα μεγάλα σχέδια του 
ΝΑΤΟ για τους δρόμους μεταφοράς εμπορευμάτων και ενέργειας, που έχουν 
ως βασικό τους κόμβο την Ελλάδα και ιδιαίτερα την Αττική.  
  
Τέλος , τόνισε οτι απάντηση σε όλα αυτά πρέπει να δωθεί μέσα απο την 
δυνάμωση του αγώνα για δουλειά με δικαιώματα , να μεγαλώσει ο αγώνας 
κόντρα στα πανάκριβα ενοίκια και δάνεια , ο αγώνας για ελεύθερους χώρους 
με πράσινο και όχι για χώρους που θα μας επιτρέπει το κεφάλαιο απο 
ελεεημοσύνη να προχωράμε . πρέπει να μεγαλώσει από όλους εμάς από τα 
μέλη,τους φιλους, τους οπαδούς,όλους εμάς τους συμπορευόμαστε με το κκε 
ό,τι μπορούμε να ζήσουμε αλλιώς ότι υπάρχει κοινωνία που ο χωροταξικός 
σχεδιασμός για το πώς θα διαμορφωθούν οι πόλεις μας το ‘πώς θα φτιάξουμε 
τις γειτονιές μας μπορεί να είναι τελείως διαφορετικός .αυτή η κοινωνία είναι 
που την εξουσία την έχουν ίδιοι εργαζόμενοι είναι η κοινωνία του σοσιαλισμού 
κομμουνισμού γιατί σε αυτή την κοινωνία θα βάλουμε το δικό μας κριτήριο για 
το πώς θα αναπτυχθούν οι περιοχές μας θα μπουν μπροστά ειδικές αναγκες 
και όχι ανάγκες του κεφαλαίου για το κέρδους.Σε αυτή την κοινωνία θα 
μπορέσουμε να αξιοποιήσουμε σύγχρονα επιτεύγματα της τεχνολογίας και 
της επιστήμης όπως η τεχνητή νοημοσυνη,για να μπορέσουμε να 
σχεδιάσουμε πιο αποτελεσματικά με μεγαλύτερη επάρκεια το πώς θα 
διαμορφωθούν οι πόλεις και γειτονιές μας το πώς θα φτιαχτούν σύγχρονες 
υποδομες , η αντσεισμική θωράκης σε αυτή την κοινωνία μπορεί να υπάρχει 
μία πραγματική ανάπτυξη για εμάς. Τελος καλεσε να δυναμώσει ο αγώνας και 
η συμπόρευση με το ΚΚΕ και να στηριχθεί το ευρωψηφοδέλτιο του στις 9 
Ιουνίου .Καθημερινά μαζί με χιλιάδες εργαζόμενους δίνουμε όλες μας τις 
δυνάμεις για να μεγαλώσει συνολικά η αντεπίθεση ο λαός μας μπορεί να 
δώσει ένα μεγάλο μήνυμα με τους αγώνες ο λαός μας μπορεί να δώσει ένα 
μεγάλο μήνυμα πληθαίνοντας τον κόσμο που είναι γραμμένο στα σωματεία 
ενισχύοντας την οργανωμένη πάλι αυτό μπορεί να το πετύχει κάθε ένας από 
μας μπορούμε να μιλήσουμε στους φίλους μας τους συναδέλφους μας στους 
συγγενείς μας στους γείτονες μας να συμμετέχουν σε όλες τις αγωνιστικές 
δραστηριότητες που παίρνουν τα μαζικά σωματεία της περιοχής μας η 
σύλλογοι της γειτονιάς μας μπορούμε να δώσουμε ένα μεγάλο μήνυμα 
αποκαλύπτοντας τον ένοχο για όλα όσα βιώνουμε μπορούμε να δώσουμε ένα 
μεγάλο μήνυμα κουβεντιάζοντας για το ποια είναι η λύση που υπάρχει 
μπορούμε να δώσουμε ένα πολύ μεγάλο μήνυμα ενισχύοντας αποφασιστικά 
το ΚΚΕ και στις επερχόμενες ευρωεκλογές στις 9 του ιούνη όπως το έκανε 
εξάλλου ο λαός μας όλες τις προηγούμενες εκλογές 
 



Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο Ηλίας Τσιμπουκάκης , όπου χαρακτηριστικά 
ανέφερε 
: Το θέμα που συζητάμε σήμερα δε μπορούμε να το δούμε 
απσσπασμένο απ’ το συνολικό χάρτη 
της καπιταλιστικής ανάπτυξης στην Αττική και ολόκληρη τη χώρα. 
Δε μπορούμε να το δούμε ξέχωρα απ’ τις κατευθύνσεις της άρχουσας 
τάξης που έχει 
συνομολογήσει στα πλαίσια της ΕΕ και του ΝΑΤΟ. 
Κατευθύνσεις για αξιοποίηση της θέσης της χώρας στο ρόλο του 
διεθνούς κόμβου μεταφορών 
– εμπορίου – ενέργειας και προσέλκυσης τουρισμού υψηλών 
εισοδημάτων. 
Κατευθύνσεις που καθορίζουν τον προσανατολισμό των επενδύσεων 
στους κλάδους 
προτεραιότητας για την εγχώρια οικονομία. 
Οι επενδύσεις αυτές για την Αττική αποτυπώνονται στο χάρτη με το 
Ρυθμιστικό Σχέδιο της 
Αθήνας και εξειδικεύονται με τη βοήθεια των εργαλείων του 
χωροταξικού σχεδιασμού τα 
Τοπικά και Ειδικά Χωρικά Σχέδια. 
Το Ρυθμιστικό Σχέδιο έχει στόχο την ανάδειξή της Αττικής ως 
Μητροπολιτικού Κέντρου που θα 
αποτελεί ΕΔΡΑ δραστηριοτήτων και υπηρεσιών που έχουν να κάνουν 
με: 
 τη συγκέντρωση σύγχρονων επιχειρηματικών δραστηριοτήτων , την 
ανάδειξή της σε διεθνή κόμβο μεταφορών και διαμετακομιστικού 
εμπορίου, την έρευνα και τεχνολογική ανάπτυξη όπως τα Data Centers, 
την αναβάθμιση της σε τουριστικό πόλο προσέλκυσης υψηλών 
εσοδημάτων, στον 
πολιτιστικό και συνεδριακό τουρισμό, σε κέντρο παροχής υπηρεσιών 
υγείας, σε 
προορισμό μεγάλων αθλητικών εκδηλώσεων. 
Αυτό είναι το σχέδιο της καπιταλιστικής ανάπτυξης για την Αττική στα 
βασικά σημεία του 
οποίου ενιαία συγκλίνουν αυτοί που το ψήφισαν το 2014 – ΝΔ & ΠΑΣΟΚ 
- αλλά και τα υπόλοιπα 
αστικά κόμματα που το διατήρησαν και δραστήρια το προώθησαν ως 
κυβέρνηση και 
κυβερνητικά στελέχη όπως ο ΣΥΡΙΖΑ, η ΝεΑρ και το ΜΕΡΑ25. 
Όλοι μαζί διαμόρφωσαν το θεσμικό πλαίσιο που απελυθερώνει τις 
«στρατηγικές» επενδύσεις από 
νομικούς περισρισμούς θυσιάζοντας το περιβάλλον και τα δικαιώματα 
μας στο βωμό της 
κερδοφορίας των ομίλων. 
 Στη συνέχεια εξήγησε πως εξιδεικεύεται αυτό το σχέδιο στο Μαρούσι  ως 
μητροπολιτικός δήμος  αλλά και στις γύρω περιοχές  . Ενώ έθεσε το ερώτημα 
αν μπορεί το αστικό σχέδιο των αναπλάσεων, που εξελίσσονται στην Αττική 
και στο Βόρειο τομέα να δώσει λύσεις στις πραγματικές μας ανάγκες ,τη 
ασφαλή φτηνή λαϊκή κατοικία, τα έργα αντιπλημμυρικής θωράκισης και 
αντισεισμικής προστασίας , 



οι ελεύθεροι χώροι με πράσινο και δυνατότητες δωρεάν αναψυχής, οι 
σύγχρονες δομές αποκλειστικά δημόσιας και δωρεάν υγείας, τα σχολεία και οι 
υποδομές άθλησης και πολιτιστικής δραστηριότητας . Εκάνε ξεκάθαρο οτι 
αυτή είναι η πλευρά του ΚΚΕ και της Λαικής Συσπείρωσης για αυτό 
επιμένουμε οτι δε χρειάζεται να γίνει ολόκληρη η Αττική ένα τουριστικό χωριό 
για να βρουν 
δουλειά οι άνεργοι και μάλιστα δουλειά προσωρινή, με ευέλικτα ωράρια και 
μισθούς πείνας. 
Καμία εμπιστοσύνη λοιπόν στην κυβέρνηση της ΝΔ, τη δήθεν 
«αντιπολίτευση» του ΣΥΡΙΖΑ, 
του ΠΑΣΟΚ, αλλά και της Νεας Αριστεράς & του ΜΕΡΑ 25 που εμφανίζουν 
σαν μονόδρομο το σύστημα 
της εκμετάλλευσης. 
Καμία εμπιστοσύνη στους εκπροσώπους τους στους Δήμους και την 
Περιφέρεια 
Είναι ώρα να οργανώσουμε τον αγώνα, για να ακυρώσουμε τους 
σχεδιασμούς των ομίλων, 
να αποσπάσουμε κατακτήσεις να ανοίξουμε το δρόμο για τη συνολική 
ανατροπή της 
αντιλαϊκής πολιτικής, για την απαλλαγή απ’ την εκμετάλλευση και τα 
κοινωνικά παράσιτα, 
τους μεγαλομετόχους των ομίλων και το πολιτικό τους προσωπικό 
Για το δικό μας δρόμο ανάπτυξης που μπορεί να διασφαλίσει το σύνολο των 
σύγχρονων 
αναγκών μας, χωρίς κρίσεις, εξαθλίωση και ιμπεριαλιστικό πόλεμο . 
Επειτα το λόγο πήρε ο Γιάννης Παπαγεωργίου αναφέροντας τα σοβαρά 
προβλήματα που έχουν οι κάτοικοι του Χαλανδρίου με τις συνεχείς 
πλημμύρες , ζητήματα που το κράτος λύνει σε βάθος εικοσαετίας . Ανέφερε 
τις ευθύνες της δημοτικής Αρχής να λύσει βασικά ζητήματα της περιοχής ενώ 
υλοποιεί κατευθύνσεις της Ευρωπαικής Ενώσης . Κάλεσε τον λαό να βάλει 
εμπόδιο στους σχεδιασμούς αυτούς , δημιουργώντας επιτροπές αγώνα που 
θα αντισταθούν στα σχέδια αυτά και θα βάλουν σε προτεραιότητα τις λαικές 
ανάγκες .  
Κλείνοντας , ο Κώστας Δράκος φανέρωσε τον ρόλο της δημοτικής Αρχής 
Αμπατζόγλου που ενώ αρχικά έπαιξε το ρόλο του αμορτισέρ για να εκτονώσει 
τη λαική οργή  με τη δήθεν αντίθεση του , παράλληλα παζάρευε τα 
αντισταθμιστικά μέτρα . Ενώ προχωρά όλες τις ανάγκες του ανάγκες του 
project Voria , χαρίζοντας όλους τους ελεύθερους χώρους  στα επιχερηματικά 
συμφέροντα , αδυνατώντας την ίδια στιγμή να βρεί λύση στο θέμα του 18ου 
νηπιαγωγίου που μένει χωρίς στέγη . Τέλος , τόνισε οτι πραγματική απάντηση 
είναι η συμμετοχή του λαού της περιοχής στον αγώνα ώστε να υπάρξει 
ανάπτυξη στη περιοχή για το συμφέρον των πολλών .  


